
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 24 

XXIV Posiedzenie w dniu 16 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Olga Grajek-Górecka 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Marek Leciaho 

4. Roman Marciniak 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Denis Tomala otworzył posiedzenie, powitał wszystkich 

zgromadzonych, poprosił o potwierdzenie obecności.  

 

Przewodniczący złożył wniosek formalny o zmianę kolejności punktów w porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany porządku posiedznia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
porządek - całość.  

 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

2. Propozycja nowej inwestycji: Remont promenady na odcinku przebiegającym 

równolegle do ul. Kościuszki 3A-U. 

 

Propozycje nowej inwestycji przedstawiła Anna Pietkowska Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

- Stefan Dymański 

- Elżbieta Macek 

- Anna Pietkowska 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła remontu promenady, budowy hali namiotowej-strzelnicy, organizatorów 

imprez patriotycznych, dnia dziecka, koszu inwestycji, terminu rozpoczęcia budowy, składu 

Linii Obrony Kraju, ponoszonych kosztów za remont promenady. 

 

Głosowano w sprawie: 
Propozycja nowej inwestycji: Remont promenady na odcinku przebiegającym równolegle do 

ul. Kościuszki 3A-U.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

 



3. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2021rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Macek Skarbnik Gminy. Poinformowała  

o wprowadzeniu zmian do projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Roman Marciniak 

- Andrzej Staszak 

- Marek Leciaho 

- Stefan Dymański 

 

Dyskusja dotyczyła środków z utylizacji nawierzchni z orlika, dofinansowania na strzelnicę, 

korzystania ze strzelnicy. 

 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmian do projektu - strzelnica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 

2021rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 

 



 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2021-2030. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta macek Skarbnik Gminy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła ścieżki rowerowej, długość odcinka trasy rowerowej, wykupu działek. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2021-2030..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

Przerwa 

 

5. Opinia w sprawie oddania do dzierżawy na kolejny okres czasu kontenerów 

sanitarnych położonych na terenie pasa technicznego w Sianożętach oraz Ustroniu 

Morskim 
 

Temat przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

- Roman Marciniak 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Olga Grajek-Górecka 

- Sylwia Halama 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła zawarcia umowy na odpady komunalne, wywiązywania się z zawartych 

umów, kosztów dzierżawy, toalety bezobsługowej, określenia funkcjonowania godzin toalety, 

ogłoszenia nowego przetargu. 



Radna Olga Grajek- Górecka złożyła wniosek formalny o zdjęcie punktu z porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zdjęcie punktu z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Olga Grajek-Górecka 

PRZECIW (5) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Marciniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia negatywna 
 

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o ogłoszenie przerwy.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przerwa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak 

PRZECIW (1) 

Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 

Przerwa w obradach. 
 

Po przerwie w dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Zenon Wajgert 

Dyskusja dotyczyła przetargu na toalety, kosztu dzierżawy , gruntów Urzędu Morskiego,  

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o określenie czasu dzierżawy na 1 rok. 

 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dzierżawy na okres 1 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej 

Staszak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie oddania do dzierżawy na kolejny okres czasu kontenerów sanitarnych 

położonych na terenie pasa technicznego w Sianożętach oraz Ustroniu Morskim.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej 

Staszak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 

 

6. Opinia w sprawie nabycia działki nr 27/1 w powierzchni 1m2 w celu polepszenia 

obsługi komunikacyjnej ul. Jantarowej w Ustroniu Morskim 
 

Wniosek przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie nabycia działki nr 27/1 w powierzchni 1m2 w celu polepszenia obsługi 

komunikacyjnej ul. Jantarowej w Ustroniu Morskim.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

7. Opinia w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym niezabudowanej działki gruntu 

nr 831/2 położonej w Ustroniu Morskim przy ul. Jantarowej w celu poprawy warunków 

zagospodarowania działki sąsiedniej, tj. nr 27/2. 

Wniosek przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła anonimizowania danych, interesu Gminy w podziale działek.  

 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym niezabudowanej działki gruntu nr 831/2 

położonej w Ustroniu Morskim przy ul. Jantarowej w celu poprawy warunków 

zagospodarowania działki sąsiedniej, tj. nr 27/2..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

8. Opinia w sprawie podziału działki nr 1/8 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Wieniotowo i przeznaczenia nowo wydzielonych działek na sprzedaż. 

 

Wniosek przedstawiła Ewa Ostrowska Kierownik Referatu Nieruchomościami. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Denis Tomala 

 

Dyskusja dotyczyła wytyczenia drogi między działkami, działek Gminy, sprzedaży działek. 



 

Głosowano w sprawie: 
Opinia w sprawie podziału działki nr 1/8 położonej w obrębie ewidencyjnym Wieniotowo i 

przeznaczenia nowo wydzielonych działek na sprzedaż..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof 

Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Rymaszewski 

Opinia pozytywna 
 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


